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Slovenský poľovnícky zväz. Klub chovateľov poľovných sliedičov 

Štefánikova 10, 811 05 Bratislava 

 

Zápisnica z konferencie klubu, 

ktorá sa konala 27.3.2022 o 11:00 hod. na TU vo Zvolene, T. G. Masaryka 24. 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (Príloha č. 1). 

Program:  

1. Otvorenie 

2. Voľba mandátovej, volebnej a návrhovej komisie 

3. Schválenie programu konferencie 

4. Správa o činnosti klubu za rok 2021 

5. Správa ekonóma klubu za rok 2021  

6. Správa matrikára klubu za rok 2021 

7. Správa výcvikára klubu za rok 2021 

8. Správa kontrolóra klubu za rok 2021 

9. Správy jednotlivých poradcov chovu za rok 2021 

10. Zhodnotenie činnosti klubu za obdobie 2017-2022 

11. Voľba členov výboru klubu 

12. Voľba kontrolóra klubu 

13. Voľba delegátov do KR SPZ 

14. Prestávka 

15. Plán činnosti klubu na rok 2022 

16. Rozpočet klubu na rok 2022 

17. Rôzne 

18. Diskusia 

19. Návrh uznesení 

20. Záver  

 

K bodu 1) Otvorenie 

Konferenciu klubu otvoril predseda klubu doc. MVDr. Peter Lazar, PhD., v úvode 

privítal prítomných členov a hostí na konferencii, ktorá sa koná v zmysle stanov klubu každých 

5 rokov.  
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K bodu 2) Voľba mandátovej, volebnej a návrhovej komisie 

Bol predložený návrh, aby mandátová a volebná komisia pracovala v zložení Ivan Šaro 

a Matúš Kohút. 

Za tento návrh sa hlasovalo en bloc. 

Za predložený návrh hlasovalo: 34 členov / proti bolo: 0 / zdržali sa hlasovania: 2 / nehlasovali: 

0. 

Bol predložený návrh, aby návrhová komisia pracovala v zložení Katarína Pisková a Andrea 

Mladšíková. 

Za tento návrh sa hlasovalo en bloc. 

Za predložený návrh hlasovalo: 34 členov / proti bolo: 0 / zdržali sa hlasovania: 2 / nehlasovali: 

0. 

Mandátová a volebná komisia skonštatovala, že na schôdzi je fyzicky prítomných 36 

riadnych členov klubu.  

 

K bodu 3) Schválenie programu 

Doc. MVDr. Peter Lazar, PhD. predložil na schválenie program konferencie, dodal, že 

bod 11 zahŕňa voľbu členov výboru a taktiež voľbu predsedu klubu, ktoré prebiehajú osobitne.  

Viacero členov klubu sa prihlásilo o prednesenie návrhov na doplnenie programu, doc. 

Lazar usmernil členov, že všetky návrhy zo strany členov budú zaradené v bode rôzne, kde 

prebehne diskusia k týmto návrhom. 

Za program konferencie hlasovalo: 

Za: 36 členov / proti bolo: 0 / zdržali sa hlasovania: 0 / nehlasovali: 0. 

 

K bodu 4) Správa o činnosti klubu za rok 2021 

Predseda klubu doc. MVDr. Peter Lazar, PhD. na úvod poznamenal, že obdobie 

posledných dvoch rokov bolo iné ako po všetky predchádzajúce roky, kedy ochorenie COVID-

19 výrazne zmenilo situáciu v celej spoločnosti a malo vplyv na celý rad aktivít, vrátane 

záujmových činností.  Stručne informoval o uskutočnení členskej schôdze v online priestore 

z dôvodu nariadení a opatrení v súvislosti s COVID-19. Stručne sumarizoval dátumy a formy 

schôdzí výboru a prehľad činnosti spojenej s výstavami klubu za predchádzajúci rok. Dodal, že 

z dôvodu náročnosti programu konferencie, ostatné činnosti budú prezentovať vo svojich 

vystúpeniach jednotliví členovia výboru a poradcovia chovu. 

Predseda klubu poprosil členov výboru a poradcov o stručné zhrnutie správ za rok 2021 

a navrhol, aby bolo možné diskutovať po každej prednesenej správe. 
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K bodu 5) Správa ekonóma klubu za rok 2021 

Kompletná správa ekonómky za rok 2021 tvorí súčasť zápisnice (Príloha č. 2). 

Ekonómka klubu Ing. Zuzana Nováková zhrnula rok 2021 z ekonomického hľadiska,  

poďakovala členom za spoluprácu a vyjadrila spokojnosť s platobnou disciplínou, vie 

identifikovať platby pretože členovia a prihlásení na akcie používajú pri platbách variabilné 

symboly. Jediný problém ostáva pri platení viacerých položiek, kedy nie je potrebné platiť na 

viackrát. Do variabilného symbolu sa dá spojiť viacero jednotlivých variabilných symbolov 

a človek nemusí platiť za viacero platieb. 

Finančné hospodárenie klubu je z väčšej miery zabezpečované cez klubový účet kvôli 

transparentnosti, hotovostné platby sú len príležitostné, napr. platba rozhodcom na mieste 

konania akcie, platba personálu a pod.  

 

K bodu 6) Správa matrikára klubu za rok 2021 

Kompletná správa matrikárky za rok 2021 tvorí súčasť zápisnice (Príloha č. 3). 

Matrikárka klubu Ing. Renáta Karolová, PhD. informovala o stave členskej základne, 

k 1.1.2022 bolo v klube 154 riadnych členov. Ku dňu konferencie má klub 159 členov. 

Prezentovala štatistiky členov podľa vlastnených plemien a podľa krajov. 

 

K bodu 7) Správa výcvikára klubu za rok 2021 

Kompletná správa výcvikára za rok 2021 tvorí súčasť zápisnice (Príloha č. 4). 

Výcvikár Ing. Martin Sýkora informoval, že okrem klubových skúšok sa uplatnil aj 

model, ktorý sa zaviedol v roku 2020, kedy za klubové skúšky sa považujú aj skúšky 

v spolupráci s OPK, pokiaľ sa s OPK dohodne na delegovaní klubových rozhodcov. Poďakoval 

sa členom klubu za organizáciu skúšok v spolupráci s OPK, Mgr. Ivane Bakovej, Rastislavovi 

Jesenickému a Ing. Renáte Karolovej, PhD. Dodal, že sliediče sa zúčastňujú počas roka rôznych 

typov skúšok. Aj napriek obmedzeniam v súvislosti COVID-19 je účasť bohatá aj vďaka 

spolupráci s OPK, za rok 2020 s 84 štartujúcimi psami, to bol najobsadenejší rok. 

Informoval, že ceny za najúspešnejšieho pracovného roka sa odovzdávali na jubilejnej 

špeciálnej výstave a ešte raz pogratuloval víťazke, vodičke Bc. Viere Janekovej. 

Doc. MVDr. Peter Lazar, PhD. dodal, že okrem problémom v spojitosti s COVID-19 

bol na východe problém aj s africkým morom ošípaných , čo obmedzilo konanie skúšok v tomto 

regióne.  
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Výcvikár predniesol jednotlivé štatistiky úspešnosti plemien zastrešených klubom 

a taktiež vyhodnotil najúspešnejšie jedince na jednotlivých druhoch skúšok.  

MUDr. Ľudovít Janek poukázal na to, že hlavnou vlastnosťou plemien zastrešených 

v klube je sliedenie, a že kedysi aj FSMP boli skúšky s udeľovaním CACT. Poprosil budúcich 

delegátov klubu v KR SPZ, aby sa k tejto problematike vrátili a znovu ju otvorili, pretože naše 

plemená sú ukrátené. Ocenil, že skúšky sa konajú aj na východnom aj západnom Slovensku a 

nevidí problém s udeľovaním klubového titulu CCT na skúškach spoluorganizovaných s OPK.  

Výcvikár reagoval, že ohľadne udeľovania CACT na FSMP bude klub podnikať kroky. 

Hovoril o tom, že len na skúškach klubových budú klubové tituly CCT udeľované a že koncept 

spolupráce s OPK bol navrhovaný z dôvodu lepšej dostupnosti pre členov klubu, ktorí chcú 

splniť jednu z podmienok do chovu, ktorou je práve klubová skúška. Dodal, že jednotlivé druhy 

skúšok sa striedajú, aby všetci členovia mali možnosť sa zúčastniť.  

 

K bodu 8) Správa kontrolóra klubu za rok 2021 

Kompletná správa kontrolóra za rok 2021 tvorí súčasť zápisnice (Príloha č. 5). 

Kontrolór klubu JUDr. Jakub Hudák konštatoval, že bol prizvaný na všetky zasadnutia 

výboru a boli mu poskytnuté zápisnice z týchto zasadaní. Fyzicky prítomný bol na 1 zo 4 

zasadnutí výboru a konferenčne na 14 z celkovo 15 zasadnutí. Bol mu doručený 1 podnet na 

začatie disciplinárneho konania, ktoré prebehlo v zmysle platných stanov a dotknutá členka 

bola písomne informovaná o prijatom opatrení.   

Konštatoval, že členská schôdza konaná korešpondenčne – online v roku 2021 neprijala 

žiadne uznesenia, ktorými sa mal výbor klubu zaoberať. Konštatoval adekvátne využitie 

finančných prostriedkov na aktivity klubu. 

Milan Folťan chcel upresniť dôvody disciplinárneho konania, JUDr. Jakub Hudák 

uviedol, že účastníkom disciplinárneho konania je iba daná osoba a výsledok tohto konkrétneho 

konania nemá vzťah k zvyšku členskej základne. 

MUDr. Ľudovít Janek sa opýtal, aký bol dôvod, že sa kontrolór nezúčastnil na všetkých 

schôdzach výboru, JUDr. Jakub Hudák odpovedal, že dôvodom bola 2x pozitivita na COVID -

19 a raz pracovné vyťaženie, ktoré mu neumožnilo sa fyzicky zúčastniť.  

 

K bodu 9) Správy jednotlivých poradcov chovu za rok 2021 

Kompletné správy poradcov chovu za rok 2021 tvoria súčasť zápisnice (Príloha č. 6 – 

ASS, Príloha č. 7 – NP, Príloha č. 8 – WSS a ostatné plemená sekcie 2 „sliediče“, Príloha č. 9 

– plemená sekcie 3 „vodné psy“). 
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Jednotliví poradcovia chovu predniesli svoje správy a konštatovania, zhodnotili úroveň 

chovu jednotlivých plemien zastrešených v klube. Zároveň zodpovedali na pripomienky a 

otázky zo strany prítomných členov klubu. 

 

K bodu 10) Zhodnotenie činnosti klubu za obdobie 2017 - 2022  

Predseda klubu v prezentácii zhodnotil činnosť klubu za obdobie od roku 2017 do roku 

2022. Prezentáciu rozdelil do hlavných bodov, a to členskej základne, financií, chovateľskej, 

výstavnej a pracovnej činnosti. 

Členská základňa sa rozrástla z 94 členov koncom roka 2016 na súčasných 159 členov, 

u nových členov dominujú majitelia vodných psov a do klubu pribudlo mnoho „navrátilcov“. 

Predseda spomenul neúspešné referendum o odčlenení vodných psov, v ktorom majitelia 

vodných psov vyjadrovali svoj názor na založenie nového klubu. Podotkol, že na informácie 

o dianí v klube slúži webová stránka a aby na vybavovanie svojich požiadaviek členovia 

využívali emailovú komunikáciu, nakoľko členovia výboru nie sú 24 hodín k dispozícii na 

telefónoch. 

V časti financie vyhodnotil, že klub je finančne stabilný aj napriek tomu, že sa niektoré 

poplatky zrušili alebo znížili. Tieto úspory sú spôsobené najmä snahou výboru a členov klubu, 

ktorí sa snažia zabezpečiť chod akcií s minimálnymi výdavkami a využitím sponzoringu vo 

forme prenájmu revírov, priestorov na konanie akcií a pod. Zdôraznil, že členské sa znížilo z 20 

€ na súčasných 9 €. Podotkol, že klub bol počas tohto obdobia 1 rok prijímateľom 2% z daní, 

avšak nenašlo to odozvu medzi členmi. Snahou výboru bolo čo najviac platieb realizovať 

elektronicky kvôli transparentnosti. 

V bode o chovateľskej činnosti spomenul zavedenie DNA profilu pre každého 

novouchovňovaného jedinca. Schválil sa taktiež chovateľský poriadok klubu, ktorý klubu 

chýbal a pokrýva rôzne aspekty súvisiace s chovateľskou činnosťou – to má za následok 

eliminovanie počtu výnimiek a nastavenie pravidiel platiacich pre každého. Klub sprísnil aj 

zdravotné kritériá pre zaradenie jedincov do chovu. Namiesto bonitácie sa zaviedla kontrola 

chrupu a meranie kohútikovej výšky. Klub zrušil poplatky za uchovnenie jedincov a zaviedol 

vydanie darčekovej poukážky na jednu klubovú/špeciálnu výstavu pre novouchovneného 

jedinca. 

V ďalšom bode zmienil výstavnú činnosť v rámci klubu, kde výbor zaviedol pravidlo 

konania klubovej výstavy v západnej časti krajiny a špeciálnej výstavy vo východnej časti 

krajiny. Jedna výstava sa koná tradične v prvom polroku a druhá výstava v druhom. Klub 

pravidelne každoročne vyhodnocoval aj súťaž „Výstavný pes roka“ a výsledky sú zverejnené 
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na klubovej stránke. Minulý víkend sa konala jedna výstava navyše – a to jubilejná špeciálna 

výstava pri príležitosti 30. výročia založenia klubu. Klub totiž požiadal o zaradenie 3 výstav 

s udeľovaním CAC v tomto roku a prezídium SKJ žiadosť o konanie tretej CAC výstavy 

schválilo. 

Ďalším bodom bola pracovná/výkonnostná činnosť, kedy sa vypracoval a zaviedol 

skúšobný poriadok CHSPS. Klub umožnil splniť podmienku do chovu – pracovnú skúšku aj na 

skúškach spoluorganizovaných s OPK. Výbor klubu počas celého 5 ročného obdobia 

vyhodnocoval súťaž „Pracovný pes roka“ a vypracoval ocenenie pre členov klubu „Vodič 

sliedičov“.  

Záverom poďakoval všetkým členom výboru, ktorí pôsobili v klube počas posledného 

funkčného obdobia.  

 

K bodu 11) Voľba členov výboru klubu 

Do kandidačnej listiny bol zapísaný jeden kandidát na funkciu predsedu klubu. Kandidát 

bol vyzvaný, aby sa v krátkosti predstavil prítomným. 

Výsledky hlasovania: 

Kandidát na predsedu Za hlasovalo 

členov 

Proti hlasovalo 

členov 

Zdržalo sa 

členov 

Ing. Martin Sýkora 32 1 3 

 

Do kandidačnej listiny bolo zapísaných 6 kandidátov na členov výboru, ktorí sa 

prítomným predstavili.  

Výsledky hlasovania: 

 Kandidát na člena výboru 

 

Za hlasovalo 

členov 

Proti hlasovalo 

členov 

Zdržalo sa 

členov 

1. MVDr. Adriana Iglódyová, 

PhD. 

27 0 9 

2. Mgr. Iveta Liptáková 28 0 8 

3. Ing. Zuzana Nováková 33 0 3 

4. Ing. Marián Kováč 35 0 1 

5. Andrea Mladšíková 30 0 6 

6. Ing. Matúš Kohút 26 0 10 
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K bodu 12) Voľba kontrolóra klubu 

Do kandidačnej listiny bol zapísaný jeden kandidát na funkciu kontrolóra klubu, ktorý 

sa taktiež prítomným členom predstavil. 

Výsledky hlasovania: 

Kandidát na kontrolóra Za hlasovalo 

členov 

Proti hlasovalo 

členov 

Zdržalo sa 

členov 

JUDr. Jakub Hudák 30 0 6 

 

K bodu 13) Voľba delegátov do KR SPZ 

Doc. MVDr. Peter Lazar, PhD. informoval, že vzhľadom na to, že klub má viac ako 100 

členov k 31.12.2021 má nárok na dvoch zástupcov v Kynologickej rade SPZ. 

MUDr. Ľudovít Janek sa predchádzajúceho predsedu klubu pýtal, či bude aj naďalej 

jeden z delegátov v KR SPZ, na čo reagoval, že ak mu to bude umožnené, rád by sa o miesto 

zástupcu v KR SPZ uchádzal.  

MVDr. Adriana Iglódyová, PhD. navrhla ako druhého delegáta do KR SPZ 

novozvoleného predsedu klubu Ing. Martina Sýkoru. 

Ing. Peter Glezgo navrhol za delegáta Milana Folťana. 

 

Kandidáti na delegátov 

do KR SPZ 

Za hlasovalo 

členov 

Proti hlasovalo 

členov 

Zdržalo sa 

členov 

doc. MVDr. Peter Lazar, 

PhD. 

26 1 9 

Ing. Martin Sýkora 31 0 5 

Milan Folťan 9 1 26 

 

Doc. MVDr. Peter Lazar, PhD. konštatoval, že novozvoleným predsedom klubu sa stal 

Ing. Martin Sýkora ktorý získal 32 platných hlasov, a taktiež vyhlásil novozvolených 6 členov 

výboru nasledovne: 

Ing. Marián Kováč  (35 hlasov), Ing. Zuzana Nováková (33 hlasov), Andrea Mladšíková  (30 

hlasov), Mgr. Iveta Liptáková (28 hlasov), MVDr. Adriana Iglódyová, PhD. (27 hlasov), Ing. 

Matúš Kohút (26 hlasov) 

Ďalej konštatoval, že do funkcie kontrolóra klubu bol zvolený JUDr. Jakub Hudák so 

ziskom 30 hlasov. 
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K bodu 14) Prestávka 

Počas prestávky zasadal nový výbor, na ktorom sa rozdelili jednotlivé funkcie a určili 

poradcovia chovu pre jednotlivé plemená. 

 

Po prestávke novozvolený predseda Ing. Martin Sýkora poďakoval prítomným a 

predstavil nový výbor v nasledovnom zložení: 

Predseda:  Ing. Martin Sýkora – štatutár  

Podpredseda:  Mgr. Iveta Liptáková 

Tajomník:  MVDr. Adriana Iglódyová, PhD. 

Ekonóm:  Ing. Zuzana Nováková 

Matrikár:  Ing. Matúš Kohút 

Výcvikár:  Ing. Marián Kováč   

Člen výboru:  Andrea Mladšíková   

Do funkcie poradcov chovu pre plemeno/plemená zastrešené klubom boli novým 

výborom od 27.3.2022 stanovení : 

1. Anglický špringeršpaniel – MVDr. Adriana Iglódyová, PhD. 

2. Nemecký prepeličiar – Ing. Martin Sýkora 

3. Welsh špringeršpaniel a ostatné plemená 8 FCI skupiny, sekcia 2 „sliediče“: Ing. Oľga 

Baranovičová 

4. plemená 8 FCI skupiny, sekcia 3 „vodné psy“ – Mgr. Iveta Liptáková 

  Predseda klubu odovzdal členke klubu Mgr. Ivane Bakovej ceny za súťaže „Výstavný 

a pracovný pes roka“ za rok 2021, nakoľko členka z dôvodu ochorenia nebola prítomná na 

Jubilejnej špeciálnej výstave, kde prebehlo odovzdávanie. 

 

K bodu 15) Plán činnosti klubu na rok 2022 

Predseda Ing. Martin Sýkora predniesol plán klubových akcií a informoval prítomných 

členov, že SKJ vydala súhlasné stanovisko na žiadosť klubu o usporiadanie tretej výstavy 

s udelením CAC v roku 2022.  

Predseda klubu vyzval členov k spolupráci pri organizácii klubových podujatí, aby tieto 

boli v prospech všetkých členov klubu. 

Mgr. Ivana Baková informovala, že opäť je možnosť usporiadať skúšky FSMP a LSMP 

v spolupráci s OPK Bratislava v Devínskej Kobyle v dňoch 2.7. a 3.7.2022. 
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Dátum konania  Typ akcie – Výstava + bonitácia  Miesto konania Poznámka z 

19.3.2022  Jubilejná špeciálna výstava   schválenie 1 CAC 

 + KCHMKHV Viničné výstavy navyše v roku 

   2022 

20.3.2022  Klubová výstava Viničné  

24.9.2022  Špeciálna výstava   

 + KCHMKHV  Košice 

 

Dátum konania  Typ akcie – Klubové skúšky  Miesto konania Poznámka z 

03.04.2022  CHSPS  Galanta    

03.07.2022  Kl. farbiarske skúšky MPaR Košice-okolie  CCT 

23.07.2022  Kl. lesné skúšky MP*aR  Zlaté Moravce  CACT*, CCT 

06.08.2022 Kl. skúšky vodnej práce Zlaté Moravce CCT 

27.-28.08.2022 Memoriál K. Lukáča Kl. všestranné  

 skúšky MPaR Košice-okolie CACT, CCT 

01.10.2022  Kl. jesenné skúšky MPaR Zlaté Moravce CACT, CCT 

09.10.2022  Kl. farbiarske skúšky duričov  Košice-okolie  CCT 

 

K bodu 16) Rozpočet klubu na rok 2022  

Rozpočet klubu je súčasťou kompletnej správy ekonómky za rok 2021 (Príloha č. 3). 

Ekonómka klubu predniesla hrubý rozpočet klubu na rok 2022, dodala, že klub čaká 

mnoho akcií a výdaje budú prevyšovať príjmy.  

 

K bodu 17) Rôzne a bodu 18) Diskusia 

Po každom návrhu prednesenom v bode rôzne prebehla bohatá diskusia, ktorej 

výsledkom bolo formulovanie návrhov a následné hlasovanie. 

 Predseda Ing. Martin Sýkora navrhol upraviť štatút udeľovania ocenenia „Vodič 

sliedičov KCHPS“: 

o z časti A), bod 4, podbod 4.3. vypustiť časť vety „z toho minimálne 1 v I. cene“, 

zostala by tak zachovaná postupnosť pokiaľ ide o náročnosť, na bronzový 

odznak by bol potrebný 1 jedinec s všestrankami, na strieborný 2 jedince (bez 

ohľadu na získané ocenenie) a na zlatý 2 jedince z toho minimálne 1 v I. 

cene, ocenenie by sa stalo dosiahnuteľnejším nie však ľahko, 
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o v časti A), bod 4, podbod 4.5. doplniť za vetu „na strieborný odznak má nárok 

tiež vodič, ktorý s ním predvádzaným jedincom (na všetkých skúškach) získal 

titul Slovenský šampión práce,“ znenie „prípadne zodpovedajúci titul získaný 

zahraničí.“, 

o  doplnenie o návrh Mgr. Ivany Bakovej – na zlatý odznak potrebné 3 psy a nie 

I. cena. 

Za návrh o úprave štatútu udeľovania ocenenia „Vodič sliedičov KCHPS“ hlasovalo: 

za:  30 členov / proti: 0 členov / zdržali sa hlasovania: 5 členov / nehlasovali: 1 člen. 

 Ing. Martin Sýkora ďalej navrhol úhradu polovice štartovného pre každého člena klubu, 

ktorý sa zúčastní Memoriálu Klaudiusa Lukáča. 

Za návrh o úhradu polovice štartovného pre každého člena klubu, ktorý sa zúčastní Memoriálu 

Klaudiusa Lukáča hlasovalo: 

za:  35 členov / proti: 0 členov / zdržali sa hlasovania: 0 členov / nehlasovali: 1 člen 

 Mgr. Iveta Liptáková navrhla doplniť do chovných podmienok pre vodné psy, že druhá 

výstava, ktorá je potrebná do chovu môže byť okrem výstavy na národnej 

a medzinárodnej úrovni aj klubová resp. špeciálna výstava doma či v zahraničí 

v krajinách zastrešených FCI. 

Za návrh o rozšírenie druhej výstavy potrebnej k uchovneniu plemien 3. sekcie „Vodné psy“ 

o KV resp. ŠV hlasovalo : 

za:  28 členov / proti: 0 členov / zdržali sa hlasovania: 7 členov / nehlasovali: 1 člen. 

 Mgr. Iveta Liptáková predniesla návrh na umožnenie zaradenia jedincov (sekcia vodné 

psy) s ľahkým stupňom dysplázie (C/C) do chovu, avšak tieto jedince by sa mohli páriť 

len s jedincami s výsledkom vyšetrenia A/A 

Za návrh o umožnenie zaradenia jedincov (sekcia vodné psy) s ľahkým stupňom dysplázie 

(C/C) do chovu hlasovalo: 

za:  6 členov / proti: 17 členov / zdržali sa hlasovania: 12 členov / nehlasovali: 1 člen. 

 

 Člen klubu Milan Folťan položil otázku, či sa bude upravovať skúšobný poriadok 

chovných skúšok poľovných sliedičov, aby sa u plemien špringeršpanielov nehodnotila 

hlasitosť. Ing. Martin Sýkora situáciu ozrejmil, že skúšobný poriadok má zvlášť tabuľky 

pre špringeršpaniele a zvlášť pre prepeličiare. Celý poriadok je uverejnený aj na 

webovej stránke. 
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 MUDr. Ľudovít Janek upozornil na fakt, že ak prídu posudzovať klubové skúšky 

„stavačiari“ aby boli pred skúškami poučení o posudzovaní plemien sliedičov a aby sa 

sliediče neposudzovali ako stavače.  

 Člen klubu Ivan Šaro predniesol na konferencii návrh na zmenu podmienok chovnosti 

pre plemeno Kooikerhondje. Navrhol doplniť genetické vyšetrenie na ENM, kedy by 

do chovu boli zaradené len jedince čisté (N/N) a prenášače (N/C). Prenášače by sa mohli 

páriť jedine s jedincami čistými (N/N). Zároveň navrhuje rozšíriť spektrum vyšetrení 

o klinické vyšetrenie na dedičné očné vady s vydaním certifikátu (EESVO, ECVO), 

ktorý by mal platnosť 24 mesiacov od jeho vydania. Po bohatých diskusiách 

s holandským klubom navrhuje upraviť početnosť zubov na vetu „neplnochruposť nie 

je vylučujúcou chybou“. 

Za predložený návrh o doplnenie podmienok chovnosti pre plemeno Kooikerhondje 

o genetické vyšetrenie na ENM, klinické vyšetrenie očí a neplnochruposť: 

za:  32 členov / proti: 1 člen / zdržali sa hlasovania: 2 členov / nehlasovali: 1 člen. 

 Členka klubu Zuzana Bohušová predniesla návrh o prinavrátenie bonitácie ako jednej 

podmienky zaradenia do chovu. Predseda klubu členku usmernil, že je potrebné 

predniesť konkrétny návrh aj s komplexným riešením danej problematiky. Je potrebné 

vypracovať nové bonitačné karty podľa platných štandardov FCI a pod. 

 Členka klubu Mgr. Ivana Baková navrhla zmeny v bodovaní súťaže „Výstavný pes 

roka“: 

o  zrušenie započítavania bodov za šampionáty 

o  doplnenie 20 bodov za BIS 3. miesto 

o  vyhodnotenie súťaže aj za jednotlivé plemená 

Za predložený návrh o zrušenie započítavania bodov za šampionáty a doplnenie 20 bodov za 

BIS 3. miesto v súťaži „Výstavný pes roka“ hlasovalo: 

za:  24 členov / proti: 0 člen / zdržali sa hlasovania: 3 členov / nehlasovali: 9 členov. 

Za predložený návrh o vyhodnotenie súťaže „Výstavný pes roka“ za jednotlivé plemená 

hlasovalo: 

za:  20 členov / proti: 3 členovia / zdržali sa hlasovania: 7 členov / nehlasovali: 6 členov. 

 MUDr. Ľudovít Janek navrhol v bodovaní súťaže „Výstavný pes roka“: 

o  zrušiť bodovanie za účasť na CRUFTS  

o  zrušiť bodovanie za kvalifikáciu na CRUFTS 

Za návrh o zrušení bodovania za účasť na CRUFTS v súťaži „Výstavný pes roka“ hlasovalo: 



12 
 

za:  11 členov / proti: 3 členovia / zdržali sa hlasovania: 17 členov / nehlasovalo: 5 

členov. 

Za návrh o zrušení bodovania za kvalifikáciu na CRUFTS v súťaži „Výstavný pes roka“ 

hlasovalo: 

za:  16 členov / proti: 1 člen / zdržali sa hlasovania: 14 členov / nehlasovali: 5 členov. 

 MUDr. Ľudovít Janek navrhol, aby sa klubový titul CCT zadával aj na skúškach, ktoré 

klub spoluorganizuje s OPK. 

Za návrh o udeľovaní CCT na skúškach spoluorganizovaných s OPK hlasovalo: 

za:  10 členov / proti: 12 členov / zdržali sa hlasovania: 6 členov / nehlasovali: 8 členov. 

 

 

K bodu 19) Návrh uznesení 

Konferencia klubu: 

Schvaľuje: 

2022/1  Predložené správy. 

2022/2 Zvolenie nového predsedu klubu Ing. Martina Sýkoru. 

2022/3 Zvolenie členov výboru klubu v zložení: 

 Podpredseda:  Mgr. Iveta Liptáková, 

 Tajomník:  MVDr. Adriana Iglódyová, PhD., 

 Ekonóm:  Ing. Zuzana Nováková, 

 Matrikár:  Ing. Matúš Kohút, 

 Výcvikár:  Ing. Marián Kováč, 

 Člen výboru:  Andrea Mladšíková. 

2022/4 Zvolenie kontrolóra klubu JUDr. Jakuba Hudáka. 

2022/5  Zvolenie delegátov do KR SPZ – doc. MVDr. Petra Lazara, PhD. a Ing. Martina 

Sýkoru. 

2022/6  Plán činnosti klubu na rok 2022. 

2022/7 Rozpočet klubu na rok 2022. 

2022/8  Predložený a doplnený návrh na zmenu štatútu udeľovania ocenenia „Vodič sliedičov 

KCHPS“ nasledovne: 

o z časti A), bod 4, podbod 4.3. vypustiť časť vety „z toho minimálne 1 v I. cene“,  

o v časti A), bod 4, podbod 4.5. doplniť za vetu „na strieborný odznak má nárok 

tiež vodič, ktorý s ním predvádzaným jedincom (na všetkých skúškach) získal titul 
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Slovenský šampión práce,“ znenie „prípadne zodpovedajúci titul získaný 

zahraničí“, 

o v časti A), bod 6, podbod 6.3. nahradiť znenie „najmenej 2 jedincov“ znením 

„najmenej 3 jedincov“ a vypustiť časť vety „z toho minimálne 1 v I. cene“. 

2022/9 Úhradu polovice štartovného pre každého člena klubu, ktorý sa zúčastní Memoriálu 

Klaudiusa Lukáča. 

2022/10 Doplnenie Chovateľského poriadku KCHPS - Príloha č. 2  Podmienky chovnosti 

platné pre plemená 8 FCI skupina sekcia 3 – „vodné psy“ v bodoch 2.c)i a 3.a)i 

nasledovne: 

o Absolvovanie 2 výstav, z toho: 1 x výstava vyššieho typu (národná alebo 

medzinárodná pod FCI), klubová alebo špeciálna výstava doma či v zahraničí 

v krajinách zastrešených FCI a 1 x klubová alebo špeciálna výstava 

organizovaná KCHPS. Známka „výborný“ alebo „veľmi dobrý“, výstavy musia 

byť absolvované po dovŕšení 12 mesiacov. 

2022/11 Úpravu a doplnenie Chovateľského poriadku KCHPS - Príloha č. 1 Podmienky 

chovnosti platné pre plemená 8 FCI skupina sekcia 2 – „sliediče“ pre plemeno 

Kooikerhondje (t. j. bod 4.) 

o v bode 4.a)iii zhryz podľa platného medzinárodného štandardu, neplnochruposť 

nie je vylučujúcou chybou, 

o doplnenie bodu 4.b)vi Genetické vyšetrenie ochorenia Nekrotizujúca myelopatia 

(ENM) s výsledkom N/N (negatívny) alebo N/C (prenášač). Prenášača (N/C) je 

možné páriť iba s jedincom s výsledkom negatívny (N/N), 

o doplnenie bodu 4.b)vii Klinické vyšetrenie očí na dedičné očné vady 

s informatívnym charakterom. Certifikát vydaný veterinárnym špecialistom 

(EESVO, ECVO) nie je starší ako 24 mesiacov. 

2022/12 Zmeny v štatúte súťaže „Výstavný pes roka“  

o zrušenie bodovania šampionátov, 

o doplnenie - BIS 3. miesto 20 bodov, 

o zrušenie bodovania za účasť na Crufts. 

2022/13 Vyhodnotenie súťaže „Výstavný pes roka“ aj podľa jednotlivých plemien zastrešených 

v klube. 

 

Ukladá: 

2022/14 výboru a poradcom chovu zaoberať sa kritériom – bonitácia. 
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Berie na vedomie: 

2022/15 zvolenie poradcov chovu pre klubom zastrešené plemená výborom klubu: 

o Anglický špringeršpaniel – MVDr. Adriana Iglódyová, PhD., 

o Nemecký prepeličiar – Ing. Martin Sýkora, 

o Welsh špringeršpaniel a ostatné plemená 8 FCI skupiny, sekcia 2 „sliediče“: Ing. 

Oľga Baranovičová, 

o plemená 8 FCI skupiny, sekcia 3 „vodné psy“ – Mgr. Iveta Liptáková. 

 

2022/16 Vyhodnotenie súťaží „Výstavný pes roka 2021“ a „Pracovný pes roka 2021“. 

 

Po prečítaní návrhu sa o prijatí uznesení hlasovalo: 

za:  28 členov / proti: 0 členov / zdržali sa hlasovania: 0 členov / nehlasovali: 8 členov 

predseda klubu konštatoval, že uznesenia boli prijaté. 

 

K bodu 20) Záver 

 Predseda klubu Ing. Martin Sýkora sa poďakoval všetkým členom klubu za účasť. 

Za návrh, aby boli overovateľmi zápisnice Ing. Zuzana Nováková a Andrea Mladšíková 

hlasovalo za:  26 členov / proti: 0 členov / zdržali sa hlasovania: 2 členovia / nehlasovali: 8 

členov. 

 

Vo Zvolene, dňa 27.3.2022 

 

Zapísal: MVDr. Adriana Iglódyová, PhD.  v.r.......................................... 

 

 

Overovateľ zápisnice: Ing. Zuzana Nováková v.r.......................................... 

 

Overovateľ zápisnice:  Andrea Mladšíková v.r.......................................... 

 

Prílohy zápisnice konferencie KCHPS zo dňa 27.3.2022: 

 

Príloha č. 1 Prezenčná listina  

Príloha č. 2 Správa ekonóma klubu za rok 2021 a Rozpočet klubu na rok 2022  
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Príloha č. 3 Správa matrikára klubu za rok 2021  

Príloha č. 4 Správa výcvikára klubu za rok 2021  

Príloha č. 5 Správa kontrolóra klubu za rok 2021  

Príloha č. 6 Správa poradcu chovu pre plemeno Anglický špringeršpaniel za rok 2021  

Príloha č. 7 Správa poradcu chovu pre plemeno Nemecký prepeličiar za rok 2021  

Príloha č. 8 Správa poradcu chovu pre plemeno Welsh špringeršpaniel a ostatné plemená sekcie 2 

„sliediče“ za rok 2021  

Príloha č. 9 Správa poradcu chovu pre plemená sekcie 3 „vodné psy“ za rok 2021 


